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         JUDEȚUL VASLUI 
PRIMĂRIA COMUNEI BOGDANA 
 
 
 

PROCES  VERBAL 

 

 Încheiat astăzi, 30.05.2025  în ședința ordinară a Consiliului Local Bogdana, ce are loc 
în incinta Primăriei Bogdana. 
D-na secretar general face prezența: participă 9 consilieri locali din totalul de 9 si 2 delegati 
sătești.  

Sunt întrunite astfel prevederile art. 133, alin. (1), art. 134, alin. (1), lit. a), alin. (5), art. 
137, alin. (1) și art. 196, alin. (1), lit. a) din OUG nr. 57/2019 privind Codul Administrativ.   

Ședința a fost convocată de d-l primar Barbu Vasilică pe baza convocării scrise și a 
dispoziției nr.104 din data de 23.05.2025, conform art. 133, alin. (1), art. 134, alin. (1), lit. a) 
din OUG nr. 57/2019 privind Codul Administrativ. 
            În convocare au fost specificate data, ora, locul desfășurării, precum și ordinea de zi 
propusă a se discuta, conform prevederilor legale. 
            Lucrările ședinței sunt publice.        

Domnul președinte de ședință Vasile Cheșcu preia conducerea lucrărilor ședinței. 
Intreabă dacă sunt obiecțiuni la procesul verbal al ședinței din 30 aprilie 2025, și pentru că nu 
sunt, îl supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi, respectiv 9.                     

Se dă cuvântul d-lui primar pentru a prezenta ordinea de zi, care este următoarea: 
 

1. Proiect de hotărâre privind rectificarea a-II-a a bugetului de venituri și cheltuieli 

pe anul 2025. 
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare și functionare 

al,, Serviciului public de alimentare cu apă în comuna Bogdana, județul Vaslui” 
3. Proiect de hotărâre cu privire la acordarea dreptului de acces gratuit la  o suprafață 

de teren de 1 mp în cadrul Proiectului ,, REALIZAREA  INFRASTRUCTURII DE 

BROADBAND ȘI RACORDAREA LA REȚEAUA DE ENERGIE ELECTRICĂ EXISTENTĂ 

PRINTR-UN BRANȘAMENT NOU ÎN JUDEȚUL VASLUI, UAT BOGDANA, LOCALITATEA 

FÂNTÂNA BLĂNARULUI” DIN CADRUL PROIECTULUI „INFRASTRUCTURĂ BROADBAND 

ÎN JUDEȚELE BACĂU, IAȘI, NEAMȚ, VASLUI” 
 
   Se supune spre aprobare ordinea de zi, care se votează cu 9 voturi pentru din 9 consilieri 
prezenţi faţă de 9 consilieri în funcţie.  
      Domnul preşedinte de şedinţă  Vasile Cheșcu  propune trecerea la punctul nr.1 al ordinii 
de zi aprobate şi anume: 
La  punctul 1 al ordinii de zi, domnul primar prezintă Proiectul de hotărâre privind 
rectificarea a-II-a a bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2025, iar d-l Popa Mihai 
prezintă raportul comisiei de specialitate. 
D-l Primar : prin adresa cu nr. 93/27.05.2025,  se alocă comunei noastre suma de 250.000 lei 
din fondul aflat la dispozitia Consiliului Judetean Vaslui. 

Astfel : rectificarea a II- a bugetului de venituri si cheltuieli pe anul 2025 consta in 
alocari de credite, si anume: 



-  13.600 lei la capitolul Autoritati publice – cheltuieli de personal (pentru acordare 
vouchere de vacanta); 

-  86.400 lei la capitolul Autoritati publice – bunuri si servicii; 
- 15.000 lei la capitolul Ordine publica si protectie civila - Protectie impotriva 

incendiilor pentru achizitionare de echipamente; 
- 5.000 lei la capitolul Cultura, recreere si religie – bunuri si servicii; 
- 30.000 lei la capitolul Locuinte, servicii si dezvoltare publica – bunuri si servicii; 
- 100.000 lei la capitolul Locuinte, servicii si dezvoltare publica – cheltuieli de capital, 

pentru extinderea retelei de alimentare cu apa in satele Verdeș; 
- se repartizeaza suma de 145.684 lei la capitolul Invatamant, Titlul XII – proiecte cu 

finantare din sumele reprezentand asistenta financiara nerambursabila aferenta PNRR, pentru 
proiectul „Dotare cu mobilier, materiale didactice si echipamente a unitatilor de invatamant”, 
din sume de primit de la UEFISCDI in cadrul programului PNRR. 
D-l Primar: am repartizat suma de 100.000 lei pentru extinderea retelei de alimentare cu apa 
in satul Verdeș. Am reusit și am ingropat tevile pentru reteaua de apa, însă nu le-am acoperit 
cu pamant. Am primit cateva oferte pentru bazinele de apă,  însă trebuie să le analizăm , să fie 
conforme. Avem nevoie de Certificat de conformitate pentru a putea  obtine aviz de la DSP 
Vaslui, și celelalte institutii. Am facut analiza la apă și este in parametrii normali , apa este bună 
de băut. 
 Am primit si oferte pentru panouri fotovoltaice , vom achizitiona panouri fotovoltaice de 8 kw 
cu o baterie de 5kw( de stocare), care va face automatizarea , ca si pret estimativ aproximativ 
(38 mii lei ). Am achizitionat si pus pe langă tuburi, cablu electric , acum urmează montarea 
bazinelor si efectuarea legaturilor . 
Am repartizat suma de 30.000 lei la capitolul Locuinte, servicii si dezvoltare publica – bunuri 
si servicii, mai exact la iluminat public , si pentru achizitionarea unei pompe (rezervă) pentru 
bazinele de apă , reteaua de alimentare Bogdana și Suceveni.  
Am repartizat suma de 5.000 lei la capitolul Cultura, recreere si religie – bunuri si servicii, 
pentru achizitia unor gratii la geamuri și construirea unui grup sanitar la căminul cultural. 
Suma de 15.000 lei la capitolul Ordine publica si protectie civila - Protectie impotriva 
incendiilor pentru achizitionare de echipamente ( costum PSI), deoarece avem obligatia să ne 
avizăm acest ,,Serviciu voluntar pentru situatii de urgentă”.  
Suma de  86.400 lei la capitolul Autoritati publice – bunuri si servicii, pentru  plata unor facturi 
restante.  
 
 Se supune la vot proiectul de hotărâre: pentru - 9 
                                                                împotrivă - 0 
                                                                abțineri – 0 
 
La  punctul 2 al ordinii de zi, d-l Savu Daniel prezintă Raportul comisiei de specialitate, iar  
domnul primar prezintă Proiectul de hotărâre privind  aprobarea Regulamentului de 

organizare și functionare al,, Serviciului public de alimentare cu apă în comuna Bogdana, 

județul Vaslui” 
D-l Primar : când am dat în functiune acest serviciu  de alimentare cu apă, in comună , mai 
exact satele Bogdana și Suceveni, am incheiat contracte de furnizare a apei cu persoane fizice 
/juridice, însă fără a avea un regulament la bază de organizare si functionare al serviciului . 
In proiect a fost prinsă si o statie de tratare a apei, insă nu a functionat niciodată. Noi curățăm 
bazine la 2 inteval de 2 luni cu pastile de clorinare. Nu sunt probleme fizico-chimice, insă din 
punctul meu de vedere cred că cei de la DSP , care vin lunar si iau probe de apă de la bazine , 
la interval de 2 , 3 luni fac cumva si ies probele la apă cu probleme. Astfel noi plătim destui 



bani pentru aceste probe , iar din momentul in care timp de 2 ani , probele biologice sunt bune 
, ei sunt obligati sa ne dea autorizatie , cei drept nu ar mai incasa de la noi lunar aceste sume 
de bani . 
Am primit o dresa de la AQUAVAS, prin care ne anuntă ca sunt dispusi sa preia alimentarea 
cu apă de la noi . Doar ei sunt autorizati la nivel de judet sa distribuie apă potabilă. M-au 
contactat si telefonic , prin care mi se comunica , că va veni un reprezntant din parte lor 
pentru  a face demersurile de preluare. I-am informat că momentan mai asteptăm. 
D-l Ifrim Aurel : prețul apei va fi la fel ca cel din oraș ? D-l Primar: cred că,  da, încă nu am 
discutat cu ei! 
D-l Primar: pretul la apă este foarte mic la noi in comună, 2,5 lei m/cub/, insă cheltuielile sunt 
foarte mari. Am gasit cetateni care sunt rai  platnici, astfel ne-am gandit sa facem 
demersuriele pentru debranșare. Anul trecut am trimis instiintari . 
D-l Cioară Neculai: din punctul meu de vedere acest proiect are o lacună, la ce retele de 
alimentare cu apă se referă? Pentru că s-au facut reparatii si la persoane fizice , sau grupuri, 
iar unii cetateni au ramas fara apă in urma reparatiilor . 
D-l Primar: doar la reteaua de apă contorizată. 
D-l Mereută Ioan: imi duc aminte că prin anii 1996 , a fost adoptată o hotarare , in care 
fantanile erau trecute in domeniul public. 
D-l Primar: retelele nu sunt trecute in inventarul domeniului public. 
D-l Popa Mihai : tevile sunt vechi, se mai sparg , iar imbinarea lor nu se mai potriveste 
perfect , acum cu noile materiale . 
D-l Primar: pe timp de vară am facut restrictie cu apă , după un program . Avem un registru la 
nivelul primăriei unde tinem evidenta pentru : reparatii, avarii,  spălarea bazineler, 
dezinfectare lor, etc. Ne-am propus sa facem inștiințări pentru persoanele rai platnici , daca in 
termen de 30 de zile de la citirea contoarului nu achita consumul de apă , vor fi debransati. 
D-l Savu Daniel: sunt cetateni care plătesc consumul de apă, o data la 1 an sau 2 ani. 
D-l Chescu Vasile : vin cu propunerea să se citească contoarele cetatenilor  de 4 ori pe an, 
adica la trimestru. 
 
Se supune la vot proiectul de hotărâre: pentru - 9 
                                                               împotrivă - 0 
                                                               abțineri – 0 
 
La  punctul 3 al ordinii de zi, d-l Savu Daniel prezintă raportul comisiei de specialitate, iar 
domnul primar prezintă Proiectul de hotărâre cu privire la acordarea dreptului de acces 

gratuit la  o suprafață de teren de 1 mp în cadrul Proiectului ,, REALIZAREA  

INFRASTRUCTURII DE BROADBAND ȘI RACORDAREA LA REȚEAUA DE ENERGIE ELECTRICĂ 

EXISTENTĂ PRINTR-UN BRANȘAMENT NOU ÎN JUDEȚUL VASLUI, UAT BOGDANA, 
LOCALITATEA FÂNTÂNA BLĂNARULUI” DIN CADRUL PROIECTULUI „INFRASTRUCTURĂ 

BROADBAND ÎN JUDEȚELE BACĂU, IAȘI, NEAMȚ, VASLUI” 
D-l Primar: - Obiectul general al proiectului vizează eliminarea discrepanțelor de  dezvoltare 
economică și socială inegală intre zonele urbane și rurale din punct de vedere al accesului la 
infrastructură de comunicatii modernă si de acces de mare viteză. Localitatile rurale rămân 
izolate din punct de vedere digital, facand parte din categoria ,, zone albe”. 
Scopul acestui proiect este dezvoltarea infrastructurii de internet in bandă largă, in zonele albe 
din judetul Vaslui. Localitate noastră a fost identificată intr-o astfel de zonă, mai exact satul 
Fântâna -Blănarului . In satele Lacu-Babei si Fântana -Blănarului nu este fibră optică. Astfel 
după castigarea licitatie va veni o firmă pentru a face bransarea la internet. 



Se supune la vot proiectul de hotărâre: pentru - 9 
                                                               împotrivă - 0 
                                                               abțineri – 0 
 

Discutii diverse:  

D-l Cheșcu Vasile : propun pentru cei 8 copilasi din satul Fântâna- Blănarului ca microbuzul 
de la Găvanu să se ducă si la Fântana- Blănarului să ia copii sa-i ducă la școala din satul Lacu-
Babei. 
D-l Savu Daniel: eu cred că traseul este foarte mare , eu propun sa puneti microbuzul de la 
Lacu-Babei. 
D-l Primar: să știti că săptămânal in ziua de miercuri ii duce si aduce sotia mea cu masina 
personală, iar in una din zile ii duce si aduce d-l Lupu Andrei. Am discutat cu cadrele 
didactice de la Lacu-babei , insă nu este intelegere , pentru că inceperea orele se va face la 7-
30, si se modifică tot orarul , plus ca trebuie instiintat si Inspectoratul Școlar. 
D-na Pletoianu Florina: să aducem copii la scoala din Bogdana. 
D-l Primar: ne gandim la o solutie , dar va aduc la cunostintă că reparatia la microbuzul 
pentru Gavanu ne-a costat aprope 10 mii de lei. Costurile sunt mari cu aceste autovehicule . 
D-l Primar: inainte de a incheia sedința , vreau să-l felicit pe d-l Savu Daniel  pentru premiul 
obtinut de fiica dânsului, Savu Roberta , la Olimpiada judeteana la Limba si literatura română, 
locul I.  
 
Nefiind alte discuții, s-a încheiat  prezentul proces - verbal. 
  
 
 
PRESEDINTE DE ȘEDINȚĂ                                                                     ÎNTOCMIT,                             
             
         Consilier,          SECRETAR GENERAL 
      Vasile Cheșcu              Anca-Diana Ciofu 
 

 

 

 

 

 

 


